

# habblAPP Version 1.4.2

## Deutsch

Die Datenbank wurde in dieser Version überarbeitet um den Anspruch der habblAPP an die gestiegene Größe der Aufträge anzupassen.

Im Tour-Update-Dialog bieten wir dem Benutzer die Möglichkeit, selbst zu entscheiden, ob ein Tour-Update sofort oder später eingespielt wird.

Wir zeigen nun innerhalb der habblAPP an, wenn eine neue Version verfügbar ist.

Unsere habblAPP hat auch eine Anpassung der Hintergrunddienste an Betriebssysteme ab Android-Version 6.0 bekommen.

---

## English

The database was revised in this version to adapt the habblAPP's requirements to the increased size of the orders.

In the tour update dialog we offer the user the possibility to decide for himself whether a tour update will be loaded immediately or later.

We will now display within habblAPP when a new version is available.

Our habblAPP has also received an adaptation of the background services to operating systems starting with Android version 6.0.

---

*Release: 15.03.2018*